

《单词百科:embodiments是什么意思?embodiments怎么发音?embodiment s的解释和用法》

英语单词embodiments是什么意思?embodiments怎么读?embodiments怎么发音?简答网为您整理了embodiments的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



embodiments怎么读

embodiments的读音:[m b d m nts]

embodiments的意思

1、n.体现 (embodiment的复数形式) ;

embodiments的双语例句

1、 In other embodiments, combinations or sub-combinations of the above disclosed invention can be advantageously made.

在其它实施例中, 可有利地作出以上所公开的发明的组合或子组合.

2、 In certain embodiments, the encryption keys are buffered in the encryption engine 10.

在一些实施例中, 加密密钥被缓存在加密引擎10内.

3、 Provided are embodiments of an optical sheet and a backlight assembly having the optical sheet.

提供了一种光学片以及具有该光学片的背光组件.

4、 Figs. 2 to 5 are schematic diagrams illustrating different embodiments embodying the inventive concept.

图2至图5为本发明具体机构的电路图.

5、 Moreover, steps may be added to the above described logic and still conform to described embodiments.

此外, 可在上述逻辑中添加步骤, 并且这仍符合所述实施例.

6、 However, different manners of squelching the ramp output signal may be effected in other embodiments.

当然, 在其他实施例中, 可以实现不同的抑制斜坡输出信号的方式.

7、 In some embodiments, CD 83 is coadministered to a subject with at least one other immunosuppressive compound.

在某些实施方式中, 对受试者共施用CD83和至少一种其它免疫抑制化合物.

8、 Reactor embodiments for the fluorination reactions are also disclosed.

还公开了氟化反应反应器的具体实施方式.

9、 In some embodiments, an outer safety glass is employed to protect the flashlamp.

在一些实施例中, 采用一外防护玻璃以保护各闪光灯.

10、 As consumers, we're intimately familiar with video systems in many embodiments.

作为消费者, 我们对于各种形式的视频系统都已经了如指掌.

11、FIGS. 5 A and 5 B illustrate embodiments in which multiple pump light sources are used.

图5A与图5B示出了使用多个泵浦光源的实施例.

12、Embodiments of the bipolar cells include a collector containing a high polymer material.

双极电池的实施方式包括含有高聚物材料的集电体.

13、Figures 6 to 8 are perspective views of three alternative embodiments (key-holder) of the invention.

图6至图8是本发明三种不同形式的钥匙套的 透视图.

14、Why do you think that Swift chose to make horses the embodiments of impartial reason?

斯威夫为什麼特选择马匹作为公平理性的化身?

15、In some embodiments, as described below, the collection optic 104 may be eliminated.

在某些实施例中, 如下文所述, 可排除收集光学器件104.

以上是简答网为您整理的embodiments怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于embodiments的用法、embodiments的释义、embodiments的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/embodiments>